



Bestyrelsesmøde 2021-8 den 30. august 2021 kl. 18:30-21:00

Lokale: Foreningslokalerne

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Louise Steingrimur Bisbo, Rasmus Hornbæk, Mia Molberg, Michael Fack,

Afbud: Niels Henrik Konstantin-Hansen

Referat

Dato: 29. september
2021 Victor Lundhede

Side 1 af 5

1. Økonomi

Dette punkt er strøget fra det åbne referat

2. FS

Status og budget

Fack fortæller omkring den seneste status for Første Søndag. Der er stadig et fald i deltagerantal, sammenlignet med før Coronas start. Der var også computerudfordringer der gjorde indtjek lidt besværligt. Budgettet til FS blev præsenteret. Der har ikke været udgifter til FS i lang tid da vi ikke har afholdt FS grundet Corona. Derfor er de tidligere måneder ikke med i FS budgettet. Der købes catering udefra for at spare på de frivillige kræfter. En mere detaljeret beskrivelse af budgettet kan findes i det udarbejdede budget.

Bunkerbyg

Der blev diskuteret hvorvidt det er værd at bygge noget i bunkeren pt. grundet den tilstedeværende fugt. Vi har indtil videre ikke kunne fjerne fugten og den har resulteret i, at over halvdelen af byen er blevet revet ned. Det foreslås, at vi først skal begynde at bygge når vi kan være sikre på at fugtet ikke længere vil være et problem. Dette er dog noget vi måske først ved til foråret.

- Evt. kontakt kommunen og overtale dem til at investere i at få strøm lagt ud i bunkeren men dette er en lang proces.
- Teknik og miljø/drift/Gorm har sagt vi skal søge penge hos sport og fritid.
- Det står i vores lejekontrakt at vi selv skal betale for genetablering af strøm af bunkeren. Evt. skal vi genforhandle lejekontrakten.

3. Bunkeren

Bunkeren er hårdt ramt af fugt og vi kommer til at køre en affugter derude igennem en længere periode.

Der har dog været udfordringer med at købe varmekanon, affugter, og 2 power tools da prisen overstiger vores kortmaksimum. Vedkommende som vi er i kontakt med, er gået på ferie så derfor tager det lidt ekstra tid.

- Der kommer yderligere køb til bunkeren på et senere tidspunkt.



4. Lokalerne

Vi har købt ind til nye opslagstavler i lokalerne så vi kan pynte mere op, men de mangler at blive beklædt med stof. Det samme stof som vi har på vores nuværende opslagstavler, har ikke været tilgængeligt siden Brexit, så vi har ikke fundet noget lignende endnu.

- Der vil blive købt blåt billigt hør til opslagstavlerne.
- Der er ikke blevet snakket med den driftsansvarlige endnu.

5. Dukkeskub

En månedlig opdatering fra dukkeskub. Den nuværende Blood Bowl sæson er næsten færdig. Det er kun finalen der mangler at blive afholdt. Blood Bowl turneringerne forsætter med at være et hit, da der er kommet flere deltagere end tidligere.

Der skal ses på at købe kasser til dukkeskub, men medlemmer er ikke blevet enige om hvilke kasser der bedst vil fungere til formålet. Nogen ønsker kasser mens andre ønsker skuffer. Deadline for beslutningen kommer til at være den næste lokaledag som endnu ikke er besluttet.

6. Laserskærer

Det virker ikke til at vores laserskærer kommer frem. Firmaet er ikke til at komme i kontakt med og vi ved ikke hvad der sker. Vi prøver at få banken til at trække pengene tilbage fra deres side da vi har brugt kreditkort, men afventer svar fra dem. DUF vil gerne høre hvad der sker med dette projekt, så vi skal finde ud af om vi køber en anden laserskærer eller dropper det. I tilfælde af en ny så kan de dele vi allerede har modtaget stadigvæk bruges. Fra DUF har vi fået en deadline for arrangementet som er februar 2022.

- Vi vil hurtigst muligt undersøge det økonomiske råderum og udgifter til en ny laserskærer.
- Vi kan måske søge Sallingfonden for penge til en ny laserskærer

7. Indkøb

FS

Der blev præsenteret yderligere værktøj til bekæmpelse af fugt i bunkeren. Vi kan ikke på stående fod få fjernet alt fugten i bunkeren, hvilket vi måske vil kunne med disse værktøjer.

Ting:

- 3 x Milwaukee ventilatorer
- 1 x Milwaukee ladestation
- 3 x Milwaukee lanterner
- 3 x Milwaukee områdelamper
- 3 x Milwaukee batterier
- 1 x Milwaukee våd-/tør-støvsuger
- 4 x Milwaukee store ventilatorer



Følgende ting blev godkendt til indkøb:

- 4 x Milwaukee store ventilatorer
- 1 x Milwaukee våd-/tør-støvsuger
- Resten af forslagene vil vi overveje til næste møde når der er et klart økonomisk overblik

Andre indkøb

- Blækpatroner til FS. Godkendt, det skal bare købes.
- Den Gori maling vi plejer at købe, er nu på tilbud. Tilbuddet varer 3-4 dage endnu. Der er ikke forestået et konkret antal spande der skal købes da mængden af plader der skal males, er ukendt. Ikke godkendt.

8. Snak kælder dør og lås

Foreningen har fået ny kælder dør og tilhørende lås. Vi skal derfor beslutte hvordan det skal fungere ift. adgang til værksteder. Der er 3 forslag:

1. Bestyrelsesmedlemmer er de eneste der har nøglen til kælderen og medlemmer kan skrive og få låst kælderen op efter behov
 2. Bestyrelsen kan sende koden til nøgleboksen ud til medlemmer der ønsker at komme i kælderen og så ændres koden efterfølgende
 3. Vi laver en facebookgruppe ala "Nuværende medlemmer". Folk skal så gennem et sikkerhedskursus for at få adgang til værkstedet. Koden ligger fast på denne gruppe.
 - i. Der skal afsættes personer og tid til at give kurser.
- Der skal udarbejdes en tjekliste til at hvad der skal ordnes inden man låser værkstedet.

Ved afstemning stemte 5 for forslag 2, og 2 stemte for forslag 3. Forslag 2 er vedtaget.

- Der skal udarbejdes dokumenter og en procedure for hvordan man skal passe på værksteder og rydde op efter sig.

9. Dispensation fra 10% regler ved mindre scenarier

Da der ikke er mange i foreningen der arrangerer større rollespilsaktiviteter for tiden, ønsker bestyrelsen at se på måde at gøre det nemmere for nye arrangører at afholde mindre scenarier. Til dette ønskes en debat omkring 10 % reglen for scenarier. 10% reglen er, at arrangementer skal sætte 10% af budgettet til uforudsete udgifter.

Efter en kort debat blev vi enige om at der ikke er behov for at ændre 10% reglen da reglen siger at der "som udgangspunkt skal afsættes 10% til uforudsete udgifter". Det er ikke låst fast på 10% og der er



tidligere givet dispensation for denne regel. Vi blev også enige om at dette ikke er en vigtig faktor der afholder medlemmer for at arrangere mindre scenarier.

10. Takkegaver for mindre scenarier

Efter Korsfærd har der været præcedens for, at der gives gaver til arrangørerne for at takke dem for deres arbejde og vise vores taknemmelighed. Da vi ønsker at øge mængden af mindre scenarier, vil vi snakke om hvorvidt dette også gælder for disse.

- Vi har ikke regler for at arrangører skal have en gave. Der er præcedens for at sommerscenarie arrangører får en lille gave.
- Vi skal se yderligere på om vi kan opbygge en takke kultur og motivere folk til at lave flere aktiviteter
- Vi blev enige om, at vi tager det på en case-by-case basis når der godkendes budgetter til aktiviteter.

11. Gennemgang af Trello punkter

Tages til næste møde

12. Bifrost svar på klage

Bifrost har svaret tilbage på vores brev. Vi svarer, at vi gerne vil mødes med Bifrosts bestyrelse sammen med de andre foreninger der skrev under på det vores indsendte brev.

13. Hjemmeside tekst til bestyrelsen

Tages til næste møde

14. Halloween filmaften

Tages til næste møde

15. Kontakt om filmaften

Vi er blevet kontaktet af andre foreninger som har spurgt om vi vil være med til at lave en fælles filmaften. Det planlægges at det skal afholdes i slutningen af september.

16. Snakke tur til andre rollespilsforeninger

Tages til næste møde

17. Kvartal rollespil for ældre spillere

Tages til næste møde

18. Brætspilsdage

Tages til næste møde

19. Mails

Ingen vigtige mails



20. Evt.

Pantkort

Vi har modtaget pantkort som medlemmer i bestyrelsen kan låne hvis de har mulighed for at aflevere pant. Der skal ligge 1 fast i lokalerne

Mødet blev hævet 21:30